

★ អំណះអំណាងគាំទ្រសំណើប្រជាមតិ 23 ★

ការផ្លាស់ប្តូរដែលអាចជួយសង្គ្រោះអាយុជីវិត សម្រាប់អ្នកជំងឺលាងឈាម ជារៀងរាល់បីដងក្នុងមួយសប្តាហ៍ ប្រជាជនរដ្ឋ California ចំនួន 80,000 នាក់ដែលមានជំងឺតំរងនោមជំណាក់កាលចុងក្រោយទៅមជ្ឈមណ្ឌលមួយក្នុងចំនោមជាង 600 មជ្ឈមណ្ឌលលាងឈាមមកជននៅ ក្នុង រដ្ឋដែល ពួកគេចំណាយពេលបី ទៅបួនម៉ោង ភ្ជាប់ ទៅនឹងម៉ាស៊ីនដែលបូមឈាមរបស់ពួកគេចេញ រួចលាងសំអាតវា ហើយបញ្ជូនវាទៅក្នុងខ្លួន របស់ ពួកគេ វិញ។ ការលាងឈាម គឺជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យពួកគេបន្តមានជីវិត ហើយពួកគេ ត្រូវតែបន្តការព្យាបាលពេញមួយជីវិតរបស់ពួកគេ ឬរហូតទាល់តែគេ ទទួលបានការរក្សាជីវិត តំរងនោម។

ដោយសារតែជីវិតរបស់បងប្អូននៅរដ្ឋ California ទាំងនេះ ពឹងផ្អែក យ៉ាងខ្លាំងទៅលើការលាងឈាមដែលត្រូវបានធ្វើឡើងទាំងប្រកបដោយសុវត្ថិភាព និងប្រសិទ្ធភាព យើងផ្តល់ការគាំទ្រយ៉ាងពេញទំហឹងរបស់យើងដល់ ច្បាប់ការពារអាយុជីវិត អ្នកជំងឺលាងឈាម ដែល ជាការផ្តួចផ្តើមដែលនឹងលេចឡើងលើសន្លឹកឆ្នោត នៅថ្ងៃទី 3 ខែវិច្ឆិកា ។ គំនិតផ្តួចផ្តើមនេះនឹងធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនូវការយល់ដឹងទូទៅចំពោះការព្យាបាលដោយការលាងឈាម ដែលនឹងការពារមនុស្សដែលងាយរងគ្រោះខាងផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រមួយចំនួននៅក្នុងសង្គមរបស់យើង។

គំនិតផ្តួចផ្តើមនេះ នឹងធ្វើឱ្យជំងឺចំនួនបួន៖

ទីមួយ វាតម្រូវអោយត្រូវពេទ្យ ឬអ្នកជំនាញគិលានុប្បដ្ឋាយិកា ស្ថិតនៅក្នុងគ្លីនិករាល់ពេលដែលអ្នកជំងឺកំពុងទទួលការព្យាបាលដែលបច្ចុប្បន្ននេះមិនទាន់ត្រូវបានតម្រូវនៅឡើយទេ។ ការលាងឈាម គឺជាដំណើរការដ៏គ្រោះថ្នាក់មួយ ហើយប្រសិនបើមានអ្វីមិនប្រក្រតី ត្រូវពេទ្យ ឬគិលានុប្បដ្ឋាយិកាដែលមានការបណ្តុះបណ្តាលខ្ពស់គ្រប់គ្រងនៅក្បែរ។

ទីពីរ អ្នកជំងឺលាងឈាមគឺងាយនឹងមានការឆ្លងរោគពីការព្យាបាលដែលអាចនាំឱ្យមានជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ ឬរហូតដល់ស្លាប់។ គំនិតផ្តួចផ្តើមនេះតម្រូវអោយគ្លីនិករាល់ការណ៍ពិនិត្យយឺតយ៉ាវស្តីពីការឆ្លងរោគទៅកាន់រដ្ឋាភិបាលថ្នាក់រដ្ឋ និងសហព័ន្ធ ដូច្នេះបញ្ហាអាចត្រូវបានរកឃើញនិងដោះស្រាយដើម្បីការពារអ្នកជំងឺ។

ទីបី ដូចជាមន្ទីរថែទាំសុខភាពដទៃដែលជួយសង្គ្រោះជីវិតមនុស្សដែរ ការផ្តួចផ្តើមនេះនិយាយថាសាមីរកម្មលាងឈាម មិនអាចបិទ គ្លីនិក ឬកាត់បន្ថយសេវាកម្មរបស់ពួកគេបានទេ លើកលែងតែមាន ការយល់ ព្រម ពីរដ្ឋ។ នេះក៏ត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីការពារអ្នកជំងឺ

ជាពិសេសអ្នក នៅតាម សហគមន៍ជនបទ ដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដថាពួកគេទទួលបានការព្យាបាលលាងឈាម និងដើម្បីបញ្ឈប់សាមីរកម្ម លាង ឈាមក្រោមពីការប្រើប្រាស់ការបិទដើម្បីបង្កើនការចំណេញរបស់ពួកគេ។

ទីបួន វាហាមឃាត់គ្លីនិកមិនឱ្យធ្វើ ការវិសោធន៍ចំពោះអ្នកជំងឺដោយសារតែប្រភេទធានារ៉ាប់រងដែលពួកគេមាន ហើយវាការពារអ្នកជំងឺ នៅគ្រប់គ្លីនិកទាំងអស់។ មិនថាពួកគេស្ថិតនៅក្នុងតំបន់អ្នកមាន ឬ ត្រីក្រដនបទ ស្បែកខ្មៅ ឬស្បែកត្នោតទេ គ្លីនិកទាំងអស់នឹងតម្រូវឱ្យមានគ្រូពេទ្យ ឬគិលានុប្បដ្ឋាយិកាជំនាញនៅនឹងកន្លែង គ្លីនិកទាំងអស់នឹងត្រូវរាយការណ៍ ពីអត្រាឆ្លងរបស់ពួកគេទៅកាន់រដ្ឋាភិបាលថ្នាក់រដ្ឋ និងសហព័ន្ធ ហើយសាមីរកម្មលាងឈាមទាំងអស់ នឹងត្រូវបានរហាមឃាត់មិនឱ្យរើសអើងអ្នកជំងឺដោយសារតែប្រភេទធានារ៉ាប់រងដែលពួកគេមាន នោះទេ។

កុំស្តាប់នៅពេលខណ្ឌហាមឃាត់លាងឈាម អះអាងថាការផ្តួចផ្តើមនេះនឹងបង្កើតបន្ទុកចំណាយថ្លៃឡើង ឬនិយាយថាអ្នកជំងឺនឹងអាចជួបអន្តរាយ ឬអះអាងថាវានឹងធ្វើឲ្យមានភាពកង្វះវេជ្ជបណ្ឌិត - ទទ្ទីករណ៍ក្លែងក្លាយទាំងនោះ គ្រាន់តែត្រូវ របានរៀបចំឡើងដើម្បីប្រើប្រាស់អ្នកជំងឺ និងប្រើស្ថានភាពនៃការរាតត្បាត ឆ្លងរុក្ខស្រូវណានេះ ជាវិធីសាស្ត្របំប្លែងក្នុងយុទ្ធនាការទំនាក់ទំនងសាធារណៈដែលមិនស្មោះត្រង់របស់ពួកគេប៉ុណ្ណោះ។ ការពិតគឺថាសាមីរកម្មទាំងនេះ អាចធ្វើការផ្លាស់ប្តូរទាំងនេះបានយ៉ាង ងាយស្រួល ហើយនៅតែអាចរកចំណូលបានរាប់រយលានដុល្លារ

ក្នុងយុទ្ធនាការដោយមិនធ្វើឱ្យខានដល់ប្រព័ន្ធថែទាំសុខភាពរបស់យើងឡើយ។ សំណើប្រជាមតិ 23 នឹងធ្វើការផ្លាស់ប្តូរ ដែលយើងត្រូវការ ដើម្បីការពារអ្នកជំងឺលាងឈាមយ៉ាងពិតប្រាកដ។ យើងសូមជម្រុញឱ្យលោកអ្នកបោះឆ្នោតគាំទ្រ!

MEGALLAN HANDFORD គិលានុប្បដ្ឋាយិកាផ្នែកលាងឈាមដែលចុះបញ្ជី គ្រូគង្វាល WILLIAM D. SMART, JR. សន្និសីទថ្នាក់ដឹកនាំអ្នកកាន់សាសនាគ្រិស្តសាសនាខាងត្បូង California CARMEN CARTAGENA អ្នកជំងឺលាងឈាម

★ ការឆ្លើយបដិសេធលើអំណះអំណាងគាំទ្រសំណើប្រជាមតិ 23 ★

សំណើប្រជាមតិ 23 គឺជាវិធានការដែលមានគ្រោះថ្នាក់ និងចំណាយខ្ពស់ដែលត្រូវបានផ្តល់មូលនិធិដោយ ក្រុមមានចំណាប់អារម្មណ៍ពិសេសមួយ ដែលមិនមានជំនាញផ្នែកលាងឈាម។ អង្គការឈានមុខជាង 100 អង្គការធ្វើការជំរុញយ៉ាងមុតមាំ៖ បដិសេធលើសំណើប្រជាមតិ 23។

• សមាគមគិលានុប្បដ្ឋាយិកាអាមេរិករដ្ឋ CALIFORNIA បានព្រមានអំពីសំណើប្រជាមតិ 23 ថាវាមានគ្រោះថ្នាក់៖ “ពលរដ្ឋ California ជិត 80.000 នាក់ដែលមានជំងឺខូចតំរងនោមពឹងផ្អែកលើការ លាងឈាម ដើម្បីរស់។ សំណើប្រជាមតិ 23 បន្ថែមនូវតម្រូវការដែលមិនចាំបាច់ និងតម្រូវការដែលមានថ្លៃចំណាយខ្ពស់ ដែលអាចបណ្តាលឱ្យគ្លីនិកលាងឈាមរាប់រយកន្លែងបិទទ្វារ—ដែលកាត់ បន្ថយយ៉ាងគ្រោះថ្នាក់នូវការទទួលបានការថែទាំ និង ធ្វើឱ្យអ្នកជំងឺងាយរងគ្រោះរាប់ម៉ឺននាក់ស្ថិតក្នុងហានិភ័យធ្ងន់ធ្ងរ។”

• សមាគមវេជ្ជសាស្ត្ររដ្ឋ California ជំរុញការបដិសេធលើសំណើប្រជាមតិ 23 ៖ “សំណើប្រជាមតិ 23 នឹងនាំឱ្យបាត់បង់វេជ្ជបណ្ឌិតរាប់ពាន់ នាក់ពី មន្ទីរពេទ្យ និងគ្លីនិក—ជាកន្លែងពួកគេមានតម្រូវការ ហើយនាំឱ្យពួកគេទៅធ្វើការ ខាងការិយាល័យតេឡេនៅគ្លីនិកលាងឈាម ដែលពួកគេ មិនមានតម្រូវការ។ សំណើប្រជាមតិ 23 ធ្វើឱ្យមានកង្វះខាតគ្រូពេទ្យកាន់តែធ្ងន់ធ្ងរ ហើយធ្វើឱ្យយើងទាំងអស់គ្នារង់ចាំរយៈពេលវែងកាន់តែយូរ។”

• ពលរដ្ឋដែលជាអ្នកជំងឺលាងឈាម អង្គការគស៊ូមតិអ្នកជំងឺមួយ ដែលតំណាងឱ្យអ្នកជំងឺ 28.000 នាក់៖ “សំណើប្រជាមតិ 23 គឺរាមកិលាងដល់ការទទួលបាន ការថែទាំធ្វើឱ្យអ្នកជំងឺលាង ឈាមមានហានិភ័យនៃការស្លាប់កាន់តែខ្ពស់ដោយសារខកខាន ការព្យាបាល។”

• NAACP CALIFORNIA៖ “ជំងឺតំរងនោមប៉ះពាល់ដោយមិនស្មើភាពគ្នាដល់មនុស្ស មានពណ៌សម្បុរ។ សំណើប្រជាមតិ 23 ប៉ះពាល់អ្នកជំងឺជនជាតិភាគតិច និងអ្នកនៅសហគមន៍ដែលជួបការលំបាក ខ្លាំងជាងគេបំផុត។”

• គណៈកម្មាធិការការពារអ្នកបង់ពន្ធ California ៖ “សំណើប្រជាមតិ 23 នឹងបង្កើនការចំណាយលើការថែទាំសុខភាពចំនួន 320,000,000 ដុល្លារ ជារៀងរាល់ឆ្នាំ។ ការកើនឡើងដ៏លើសលុបនេះនឹងប៉ះពាល់ដល់ពលរដ្ឋ California ដែលកំពុងជួបការលំបាកផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុរួចទៅហើយនោះ។”

សំណើប្រជាមតិ 23 មិនសមហេតុផលទេ អ្នកជំងឺលាងឈាមម្នាក់ៗស្ថិតនៅក្រោមការថែទាំរបស់គ្រូពេទ្យតំរងនោមផ្ទាល់ខ្លួនរួចទៅហើយ។ ហើយការព្យាបាលលាងឈាមត្រូវបានធ្វើឡើងដោយគិលានុប្បដ្ឋាយិកា និងអ្នកបច្ចេកទេសដែលទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល ពិសេស ។ លើសពីនេះ រដ្ឋាភិបាលសហព័ន្ធ និងរដ្ឋចេញបទបញ្ញត្តិ យ៉ាងទូលំទូលាយទៅលើគ្លីនិកលាងឈាម និងគ្លីនិកនៅ California ដែលធ្វើបានល្អប្រសើរជាងរដ្ឋដទៃទៀតក្នុងគុណភាពគ្លីនិក។ ចូលរួមជាមួយវេជ្ជបណ្ឌិត គិលានុប្បដ្ឋាយិកា អ្នកគស៊ូមតិយុត្តិធម៌សង្គម និងអ្នកជំងឺ៖ បដិសេធមិនគាំទ្រសំណើប្រជាមតិ 23!

www.NoProposition23.com
MARKETA HOUSKOVA, DNP RN, នាយក ប្រតិបត្តិ សមាគមគិលានុប្បដ្ឋាយិកាអាមេរិកCalifornia
DEWAYNE COX អ្នកជំងឺលាងតំរងនោម
PETER N. BRETAN, MD ប្រធាន សមាគមវេជ្ជសាស្ត្ររដ្ឋ California

23

★ អំណះអំណាងប្រឆាំងសំណើប្រជាមតិ 23 ★

គិលានុប្បដ្ឋាក វេជ្ជបណ្ឌិត និង អ្នកជំងឺ ជំរុញអោយមានការបដិសេធសំណើ ប្រជាមតិ 23 ដែល ជាសំណើការលាងឈាមប្រកបដោយគ្រោះថ្នាក់ និងចំណាយច្រើន—

ពលរដ្ឋ California ជិត 80.000 នាក់ដែលមានជំងឺខូចតំរងនោម ទទួលការព្យាបាលដោយ ការលាងឈាមបីថ្ងៃ ក្នុងមួយសប្តាហ៍ដើម្បីបន្តជីវិតរស់នៅ។ ការព្យាបាលលាងឈាម ដើរតួនាទីដូចជាតម្រងនោម ដោយការយក ជាតិ ពុលចេញពីរាងកាយ។ ការខកខានការព្យាបាលតែមួយដង បង្កើនហានិភ័យសម្រាប់ អ្នកជំងឺដល់ស្លាប់ ដល់ទៅ 30 %។ សំណើប្រជាមតិ 23 ធ្វើឱ្យអន្តរាយយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរដល់សិទ្ធិទទួល បានការថែទាំសម្រាប់ពលរដ្ឋ California រាប់ម៉ឺននាក់ដែលត្រូវការការលាងឈាមដើម្បីរស់នៅ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលសមាគម គិលានុប្បដ្ឋាកអាមេរិក(California សមាគមវេជ្ជសាស្ត្ររដ្ឋ California និងអ្នកតស៊ូមតិរបស់អ្នកជំងឺ ប្រឆាំងសំណើប្រជាមតិ 23។

សំណើប្រជាមតិ 23 នឹងបណ្តាលឲ្យគ្លីនិកលាងឈាមក្នុងសហគមន៍កាត់បន្ថយសេវាកម្ម និងបិទទ្វារ - ដែលធ្វើប៉ះពាល់ដល់អាយុជីវិតរបស់មនុស្ស ជាច្រើន

សំណើប្រជាមតិ 23 នឹងបង្កឱ្យគ្លីនិកលាងឈាមត្រូវមានគ្រូពេទ្យ នៅក្នុងរដ្ឋគ្រប់ពេល ទោះ បីពួកគេមិនមើលថែអ្នកជំងឺក៏ដោយ។ អ្នកជំងឺលាងឈាមនិមួយៗស្ថិតនៅក្រោមការថែទាំថែប សុខភាពខ្ពស់នោមផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេទៅហើយហើយការព្យាបាលដោយការលាងឈាមត្រូវ បានធ្វើឡើងដោយគិលានុប្បដ្ឋាក វេជ្ជសាស្ត្រ និងអ្នកបច្ចេកទេស ដែលមានជំនាញខាងលាងឈាម។ ការដាក់បញ្ញត្តិការិយាល័យដែលគ្មានប្រយោជន៍បែបនេះ នឹងបង្កើនបន្ទុកចំណាយគ្លីនិករាប់ រយលានក្នុងមួយឆ្នាំ ដែលធ្វើឱ្យពាក់កណ្តាលនៃគ្លីនិក ទាំងអស់ប្រឈមនឹងការបិទទ្វារ។

“សំណើប្រជាមតិ 23 កាត់បន្ថយយ៉ាងគ្រោះថ្នាក់នូវការទទួលបានការថែទាំ ដែលធ្វើឱ្យអ្នកជំងឺលា ងឈាមជួបហានិភ័យធ្ងន់ធ្ងរ។” —Marketa Houskova, វេជ្ជបណ្ឌិតនៃ គិលានុប្បដ្ឋាកវេជ្ជសាស្ត្រ វិទ្យាសាស្ត្រ, RN, សមាគមគិលានុប្បដ្ឋាកអាមេរិក(California

សំណើប្រជាមតិ 23 នឹងធ្វើឲ្យមានការខ្វះខាតគ្រូពេទ្យកាន់តែច្រើនទៅ និងបណ្តាលឲ្យមាន ការកកស្ទះ នៅបន្ទប់សង្គ្រោះបន្ទាន់

“សំណើប្រជាមតិ 23 នឹងធ្វើឲ្យបាត់បង់ប្រាក់ចំណូលនិងពេទ្យ និងគ្លីនិកដែលពួកគេត្រូវ ការជាចាំបាច់ ហើយដាក់ពួកគេឱ្យ ទៅធ្វើការខាងការិយាល័យតែមួយនៅគ្លីនិកលាងឈាមដែលពួ កគេមានមិនមានតម្រូវការ។ នេះមិនមែនជាពេលវេលាដែលធ្វើឱ្យខ្វះខាតគ្រូពេទ្យរបស់យើងកា ន់តែធ្ងន់ធ្ងរនោះទេ។” —លោកបណ្ឌិត Peter N. Bretan, MD ប្រធាន, សមាគមវេជ្ជសាស្ត្ររដ្ឋ California

វេជ្ជបណ្ឌិតបន្ទប់សង្គ្រោះបន្ទាន់ប្រឆាំងយ៉ាងដាច់ខាតលើសំណើប្រជាមតិ 23។ វានឹងបង្កឱ្យ គ្លីនិកលាងឈាមបិទទ្វារ —បញ្ជូនអ្នកជំងឺដែលងាយ រងគ្រោះ រាប់ម៉ឺន នាក់ទៅបន្ទប់សង្គ្រោះបន្ទាន់ បង្កើត ការរង់ចាំយូរជាង នេះ និងកាត់បន្ថយសមត្ថភាពក្នុងការទប់ ទល់នឹងភាពអាសន្នធ្ងន់ធ្ងរ។

សំណើប្រជាមតិ 23 នឹងបង្កើនការចំណាយលើការថែទាំសុខភាពរាប់រយលានដុល្លារ យោងតាមការសិក្សារបស់ក្រុមស្រាវជ្រាវ Berkeley សំណើប្រជាមតិ 23 នឹងបង្កើនថ្លៃថែទាំសុខភាពចំនួន 320 លានដុល្លារ ជារៀងរាល់ឆ្នាំ។ ការកើនឡើងដ៏លើស លប់នេះនឹងធ្វើឱ្យខ្វះខាតជាពិសេស នៅពេលដែល ពលរដ្ឋ California ជាច្រើនជួបបញ្ហា ផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ។

គ្លីនិកលាងឈាម ត្រូវបានត្រួតពិនិត្យដោយយកចិត្តទុកដាក់បំផុត និងផ្តល់នូវការថែទាំដែលប្រក បត្តណាកាតព្វកិច្ច។

រដ្ឋាភិបាលសហព័ន្ធ និងរដ្ឋគ្រប់គ្រងបទបញ្ញត្តិយ៉ាងទូលំទូលាយចំពោះ គ្លីនិកលាងឈាម។ យោង តាមមជ្ឈមណ្ឌលសហព័ន្ធសម្រាប់សេវាកម្ម Medicare និង Medicaid គ្លីនិកលាងឈាម វេជ្ជសាស្ត្ររដ្ឋ California ធ្វើបានល្អប្រសើរ ជាងរដ្ឋដទៃទៀត ទាំងគុណភាពគ្លីនិក និងការពេញ ចិត្តរបស់អ្នកជំងឺ។

“អ្នកជំងឺទឹកនោមផ្អែមទាំងអស់ ស្ថិតនៅក្រោមការ ថែទាំ ពីគ្រូពេទ្យជំនាញខាងតំរងនោម ហើយការព្យាបាល ដោយការលាង ឈាម ត្រូវបានគ្រប់គ្រង ដោយគិលានុប្បដ្ឋាកវេជ្ជសាស្ត្រ និងអ្នកបច្ចេ កទេស ដែលទទួលការបណ្តុះបណ្តាលពិសេស ។ វាមិនសមហេតុផលទេដែលតម្រូវឱ្យមានអ្នកជំងឺ បាត់បង់គ្រូពេទ្យនៅប្រចាំការពេញ ម៉ោង នៅក្នុងរដ្ឋ។” —វេជ្ជបណ្ឌិត Jeffrey A. Perlmutter, MD, ប្រធាន, ប្រធានសមាគមគ្រូពេទ្យតំរងនោម ដែល តំណាងឱ្យគ្រូពេទ្យផ្នែក តំរងនោមចំនួន 3,500 នាក់

ការបំពានផលប្រយោជន៍ពិសេស មួយទៀត លើប្រព័ន្ធភាពផ្តួចផ្តើមរបស់យើង ក្រុមដដែលនោះ ដែលផ្សព្វផ្សាយសំណើប្រជាមតិ 23 បានចំណាយប្រាក់ 20,000,000 ដុល្លារ ក្នុងការបោះឆ្នោតកាល លើ កម្មន ដែលជំរុញឱ្យមានវិធានការណ៍ស្រដៀងគ្នានេះដែល អ្នកបោះឆ្នោត បានបដិសេធា។ ពួកគេបានបង្ហាញពីម្តងទៀតហើយ ដោយជំរុញឱ្យមានសំណើ ប្រជាមតិ លើការព្យាបាលលាងឈាម ដីគ្រោះថ្នាក់មួយទៀត។

វេជ្ជបណ្ឌិត គិលានុប្បដ្ឋាកវេជ្ជសាស្ត្រ និងអ្នកតស៊ូមតិអ្នកជំងឺ ៖ បដិសេធមិនតំរូវសំណើប្រជាមតិ 23។

- សមាគមគិលានុប្បដ្ឋាកវេជ្ជសាស្ត្រអាមេរិក(California
- សមាគមវេជ្ជសាស្ត្ររដ្ឋ California
- សម្ព័ន្ធរូបវន្តជំងឺដ៏ធ្ងន់ • NAACP California
- សមាគមជំងឺទឹកនោមផ្អែមជនជាតិឡាទីន
- សម្ព័ន្ធនារីអតីតយុទ្ធជន • វិទ្យាស្ថានសុខភាពជនជាតិភាគតិច

www.NoProposition23.com
MARKETA HOUSKOVA, DNP, RN, នាយកប្រតិបត្តិ សមាគមគិលានុប្បដ្ឋាកវេជ្ជសាស្ត្រអាមេរិក(California
LETICIA PEREZ អ្នកជំងឺលាងឈាមតំរងនោម
PETER N. BRETAN, MD, ប្រធាន សមាគមវេជ្ជសាស្ត្ររដ្ឋ California

★ ការឆ្លើយបដិសេធនៅលើអំណះអំណាងប្រឆាំងសំណើប្រជាមតិ 23 ★

សារជីវកម្មលាងឈាមចង់ការពារផលប្រយោជន៍របស់ពួកគេ ក្នុងឆ្នាំ 2018 នេះឧស្សាហកម្មលាងឈាម នៅ California បានចំណាយជាក់លាក់គ្រាន់តែសំបុត្រ \$110 លាន ដើម្បីយកល្អៗ ការផ្តួចផ្តើមមួយដើម្បីកែលម្អកិច្ចការគ្លីនិកលាងឈាម និងការពារអ្នកជំងឺពី ការបរិក្ខេបប្រែដែលត្រូវបានបំប្រែ។

ហេតុអ្វីបានជាពួកគេចំណាយច្រើនបែបនេះ? ដើម្បីការពារប្រាក់ចំណេញ 468 លានដុល្លារ ដើម្បីសន្តិភារបស់ពួកគេ នៅរដ្ឋ California ក្នុងឆ្នាំ 2018។

ចំពោះអ្នកជំងឺ ការលាងឈាម គឺជាការសង្គ្រោះជីវិត។ ប៉ុន្តែចំពោះអ្នកប្រតិបត្តិក្នុងឧស្សាហក ម្ម វាជាអ្នកកល្យដ៏ច្រើន ដូច្នេះពួកគេបានរកធ្វើវាម្តងទៀតហើយ ដែលបង្កការភ័យខ្លាចដោយ គំរាមកំហែងបិទគ្លីនិក ប្រសិនបើសំណើប្រជាមតិ 23 អនុម័តហើយពួកគេត្រូវទទួលខុសត្រូវចំ ពោះស្តង់ដារខ្ពស់នោះ។ ជាថ្មីម្តងទៀត ពួកគេកំពុងប្រើអ្នកជំងឺលាងឈាមដែលមានជំងឺយ៉ាងធ្ងន់ធ្ង រដើម្បីការពារផលប្រយោជន៍ និងប្រាក់ចំណូលដុល្លាររបស់ពួកគេ។

ពួកគេអះអាងទាំងមានកំហុស ថាការផ្តួចផ្តើមនេះនឹងធ្វើឱ្យពួកគេចំណាយលុយយ៉ាងច្រើន ដោយ ផ្អែកទៅលើការសិក្សាជីវិតខ្សែសង្វ័យ “មួយ ដែលពួកគេ” បានចេញផ្សាយនៅលើ។

ពួកគេអះអាងថាគ្រូពេទ្យប្រឆាំងនឹងវា ប៉ុន្តែគ្រូពេទ្យជាច្រើនក្នុងចំណោមពួកគេបើកប្រាក់ខែ នៅលើវា។

ពួកគេនិយាយថាវានឹងបណ្តាលឱ្យមានកង្វះខាតគ្រូពេទ្យនិងបន្ទប់សង្គ្រោះបន្ទាន់ចង្អៀត ប៉ុន្តែគ្រូពេទ្យ តំរងនោមមិនធ្វើការនៅក្នុង បន្ទប់សង្គ្រោះបន្ទាន់ ទេ។

ពួកគេនិយាយថាគ្លីនិកលាងឈាមមានការគ្រប់គ្រងកំរិតខ្ពស់រួចទៅហើយ ប៉ុន្តែពួកគេប្រ យមនឹងការធ្វើអធិការកិច្ចកិច្ចជាមណ្ឌលសុខភាពដទៃទៀត ហើយសូម្បីតែដូច្នោះក៏ដោយ កង្វះខាតជាយូរៗត្រូវបានរកឃើញ។

សំណើប្រជាមតិ 23 ធ្វើការកែលំអដោយ សមហេតុសមផល ដើម្បីការពារអាយុជីវិត អ្នកជំងឺ ដូចជាការមាន វេជ្ជបណ្ឌិតនៅប្រចាំការ ដើម្បីដោះស្រាយជាមួយនឹងភាពអាសន្ន ដែលតម្រូវឱ្យ មជ្ឈមណ្ឌលរាយការណ៍ពិនិត្យនិយ នៃការឆ្លងមហេតុការណ៍បញ្ឈប់ការវិវឌ្ឍន៍ប្រឆាំង នឹងអ្នកជំងឺ មួយ ចំនួនដោយផ្អែកលើប្រភេទធានារ៉ាប់រងដែលពួកគេមាន និង ការតម្រូវឱ្យរដ្ឋ ធ្វើការយល់ ព្រមលើការបិទគ្លីនិក ដូច្នេះអ្នកជំងឺមិនត្រូវបានទុកពេល ដោយគ្មានការព្យាបាលឡើយ។

ម្តងនិងចុងក្រោយ ពលរដ្ឋ California អាចការពារអ្នកជំងឺលាងឈាមដែលងាយខូចរងគ្រោះដោ យការបោះឆ្នោត YesOnProp23.com។

EMANUEL GONZALES អ្នកបច្ចេកទេសខាងលាងឈាម
គ្រូគង្វាល WILLIAM D. SMART, JR.
សន្និដ្ឋានថាវាជាការសាសនាគ្រីស្ទ California ភាគខាងត្បូង
ROBERT VILLANUEVA អ្នកជំងឺលាងឈាម

